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Tárgyalja  Ülés Szavazás 

 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség

 
1) A TÁRGYALANDÓ TÉMAKÖR TÁRGYILAGOS ÉS TÉNYSZERŰ BEMUTATÁSA 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A 2012.évi jegyzőkönyvek alapján az egyebek napirendi pontokban elhangzottakról 
2012.márciusi ülésen beszámoltunk, melyet a képviselő-testület elfogadott. A továb-
biakban a márciusban még le nem zárult kérdésekre térünk vissza : 

 
2012.február 17.KT: 

Jávorka János képviselő: a laktanyánál a kapu bal oldalához egy tükör felszerel-
tetését kezdeményezte: a tükröt beszereztük, felszerelése megtörtént  
 
Girasek Károly képviselő : patkányirtással kapcsolatban árajánlat kérést szor-
galmazta. Az árajánlatot a városgondnok megkérte, a 2012. évi költségve-
tésben azonban erre a feladatra tervezés nem történt, áprilisi ülésen a kép-
viselő-testület elé terjesztettük az ajánlatokat döntés nem született. 

 
2012.március 20 PVB ülés. 

Jávorka János képviselő: felhívást, közzé kell tenni a hangadóban, tv-ben, a 
fagallyak és zsákos hulladék kezelésére vonatozóan. A felhívás megjelent 
 
Szabó Klára bizottsági tag: A temetőben megoldást kell keresni a hálós szeme-
tesek körül. A konténerek és szeméttárolók folyamatban lévő beszerzésé-
vel a problémát megoldjuk. A tárolók helyének kialakítását előkészítettük. 
Rákóczi u 47. építési hulladék van a ház előtt ősz óta, nem hajlandó elvinni a 
tulajdonos. Kérem felszólítani a tulajdonost. Elszállították 

 
Bulejka András bizottsági tag: Templom úti eü. objektummal kapcsolatban volt 
döntés, hogy a következő ülésen hozzuk be, meg lett –e keresve az OTP ér-
tékbecslője? : OTP-vel a kapcsolatot felvettük, válaszuk alapján az OTP 
Jelzálog Banknál lehet hivatalos értékbecslést igényelni. A jelzálog Bank 

 
Horváthné Moldvay Ilona bizottsági tag: József Attila utca közlekedése egyre 
veszélyesebb, parkolnak kis teherautók, nem olyan széles az utca, el kellene 
gondolkodni rajta. Mai ülésen szerepel a közlekedési rend felülvizsgálata, a 
szakértő véleménye alapján nem szükséges a módosítás 
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Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Tanácsnok úrnak a kitüntetési rendeletet be 
kell hozni áprilisra. 
Opel gépkocsi további sorsa – meg kellene hirdetni az eladását: áprilisi ülésen 
a képviselő-testület tájékoztatása megtörtént, mai ülés napirendjén szere-
pel 
Munkaruhák, munkavédelmi eszközök kérdése, tartalékba van helyezve, szabá-
lyosan legyen meghatározva, hogy melyik munkakörökre, kinek jár. A munka-
védelmi felelős kockázatelemzés alapján mérje fel, és ez nem lehet kérdés.: A 
munkavédelmi szakembert megkerestük, ajánlata PVB ülésig megérkezi. 
 
Hunyadi liget alapítvány ezzel kapcsolatosan meg kell bízni Jánost vagy Lacit, 
hogy egyeztessenek. --------- 

 
2012.március 23. KT. 

 
Hegedűs Ferenc képviselő: A Misik tanyától felfele a Jókai utcai kertek vége 
katasztrofális. tanácsnok úrral bejárásra került,  honvédségi terület a tulajdo-
nos felszólítása megtörtént.  
Tavaly is kértem, hogy a vasút mellett a területet tegyék rendbe. A patakpart 
másik felé az önkormányzaté. Nem önkormányzati tulajdon, levágása üte-
mezve 

 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: A bizottsági ülésen rákérdeztem az eltűnt fa-
anyag sorsára, örömmel értesültünk, hogy itt van már Rétságon. OPEL gk. to-
vábbi sorsával foglalkozni kell. 
 Munkaruha kérdését intézni kell.  folyamatban 

 
2012.április 17.PVB 

 
Bulejka András: Rendet kell a temetőben tenni, a folyamat tavaly elkezdődött. 
Ha a konténerek megvásárlásra kerülnek, járdalapokból ki kell alakítani az ala-
pot és a bejárható utat..előző pontban beszámoltunk a kialakítás megkez-
déséről 
 
Dr. Szájbely Ernő: A lomtalanítás tájékoztatónak és a lakossági fogadó napnak 
nem csak az interneten lenne a helye, más fórumokon kellett volna közzé tenni. 
Plakátokat és felhívásokat időben közzé tesszük 

 
2012.április 20.kt. 
 

Jávorka János képviselő: A József A. u. villanyoszlop kereszttartója javításra szo-
rul, ÉMÁSZ-nál meg kell rendelni. Többször felszólítottuk az ÉMÁSZ-t az intéz-
kedésre, azt a választ kaptuk, hogy megnézték és az egész hálózat felújítása 
nyáron sorra kerül,akkor lépnek ebben és a Nagyparkolóban lévő villanyosz-
lop cserében is. 
 
Girasek Károly képviselő:  

• A hivatal belső hirdetője hivatalos hirdetményeket tartalmazzon, magán hirdetmé-
nyek ne kerüljenek arra rá. Intézkedtünk, a felkerülő hirdetményeket levesszük 

• A városban kellene több helyen kialakítani fatáblákat, lakossági hirdetmények ré-
szére. A táblákat megrendeltük. 
 

Rétság, 2012.május 11. 
Hutter Jánosné jegyző 


